
Virtuelt bestyrelsesmøde 4 februar 2021 

 

Punkt 1 Kl. 19 -19:10 Velkommen til 

Punkt 2 Kl. 19:10 - 19:30 Budget 2021 og 2022 

Punkt 3Kl. 19:30 – 20:00 Opsamling REP og forberedelse XREP 

Kl. 20:00 - 20:10 pause 

Punkt 4 Kl. 20:10 - 20:25 Evaluering Webinar Morten Høgh og fremtidige webinar 

Punkt 5 Kl. 20:25 – 20:40 Dagsorden marts mødet 

Punkt 6 Kl. 20:40 - 20:50 Generalforsamling 

Punkt 7 Kl. 20:50 – 21:00 Evt 

Punkt 1 Formanden byder velkommen (10 min) 

Sanne byder velkommen. Sanne vælges som dirigent og Alexander vælges som referent.  

Punkt 2 Budget 2021-2022(20 min) 

Se vedlagte bilag med udkast til budget for 2021-2022 

Bestyrelsen bedes komme med evt forslag til ændring og godkende budget 2021 og 2022 med 

henblik på at indsende det til Danske Fysioterapeuter samt fremlæggelse på GF 2021 

Sanne fremlægger bilaget om budgettet for 2021-2022. Der er efter tidligere aftale i bestyrelsen sat 

overlapspenge af til studentermedhjælpsposten. Derudover er der også sat penge af til 

formandens kørsel og generalforsamlingen, men generalforsamlingen bliver nok billigere, da den 

nok bliver virtuel. Der er også sat penge af til fagfestival, som dog bliver sværere at afholde 

grundet corona. Der skal også spares penge  op til f.eks fagfestival næste år. Derudover er det 

sådan at vi maks må overføre halvdelen af regionens overskud til foreningens hovedøkonomi. 

Generelt er budgettet som i de andre år.  

Punkt 3 Opsamling på REP samt forberedelse af XREP (30 min) 

Der er kommet ny dato for XREP i 2020 (den 27-28 august 2021), dette betyder noget for vores 

medlemsmøde forud for XREP. Formanden vil orienterer om planen. Deltagerne i REP-mødet i 

januar har mulighed for at orienterer resten af bestyrelsen 

Det var svært at styre diskussionen af f.eks formandens beretning. Hovedbestyrelsen fik lov til at 

skyde det ekstraordinære repræsentantskab til august. Sanne foreslår at der laves et virtuelt 

medlemsmøde inden rep-mødet, ikke kun corona men fordi det er efterspurgt. Bestyrelsen kunne 

eventuelt sidde sammen under det virtuelle møde. Man har derudover besluttet at fastfryse 

kontingentet.   

Pause 10 min 

Punkt 4 Evaluering af webinar med Morten Høgh samt fremtidig webinar med Michael Smærup(15 

min) 



Morten Høgh webinaret afholdes d 3 februar, der er i skrivende stund(29/1) 402 tilmeldte! Vi har, 

efter vi kunne se at tilmeldingerne strømmede ind, lavet en mulighed for at stille spørgsmål i 

programmet ”Slido”. Efter aftale med Morten afslutter vi indsamlingen af spørgsmål på fredag og 

han får dem tilsendt. Efterfølgende vil han tilpasse sit oplæg i det omfang det er muligt, så mange 

spørgsmål bliver besvaret i oplægget. Det vil stadig være muligt at stille spørgsmål på selve 

aftenen. 

Desuden har Michael Smærup og formanden aftalt et webinar omhandlende det vestibulære. Vi 

har en foreløbig dato der hedder d 17 marts. Arrangementet var oprindeligt planlagt til foråret 2020, 

men blev aflyst pga covid19. 

Formanden og evt deltagende bestyrelsesmedlemmer vil aflægge rapport fra Morten Høgh 

arrangementet. 

Der har været henvendelser angående mulighed for at optage og tilgå webinar senere, råde til 

webinaret i november samt dette webinar. Der er en del praktisk som der så skal bringes i spil 

såsom tilsagn fra selvfølgelig oplægsholder, samt tilsagn fra samtlige deltagere. Desuden er der 

flere tekniske samt faglige udfordringer som formanden vil gøre rede for. Det indstilles at 

bestyrelsen bakker op om at fremtidige webinarer ikke optages med begrundelse i ovenstående. 

Der deltog 400 mennesker i webinaret hvoraf de fleste var fra Midtjylland. Der var fra bestyrelsens 

side stor ros til mødet. Det bliver rost at man gør det virtuelt, eftersom at balancen mellem arbejde 

og hjemmeliv bedre bliver opretholdt. Det planlagte arrangement omkring vestibulær dysfunktion 

som skulle have været afholdt foråret 2020, bliver nu afholdt som webinar den 17 marts. 

Oplægsholder er Michael Smærup fra bestyrelsen.. Der er spurgt fra flere sider til om man kan 

optage webinarer, men det er der ikke mulighed for. Man kunne dog komme udover det ved at 

skrive fra starten af, at arrangementet ikke bliver optaget.  

 

Punkt 5 Dagsorden bestyrelsesmødet d 3 marts(15 min) 

Set i lyset af dagens forlængelse, vil formanden indstille til bestyrelsen at vi gennemføre 

bestyrelsesmødet virtuelt. 

Desuden vil formanden forslå at vi får Mark Ebbesen på som ekstern oplægsholder angående 

erhvervsnetværkets syn på praksisanalysen.  

Bestyrelsen bedes tilkendegive om de kan bakke op om formandens indstilling i forhold til de to 

forslag, virtuel afholdelse og Mark Ebbesen som ekstern oplægsholder. Der tages naturligvis gerne 

imod andre forslag til dagsorden 

Sanne indstiller til bestyrelsen at det bliver virtuelt og at Mark Ebbesen kunne komme med. 

Bestyrelsen ønsker ligeledes at få fx Fraktionen af Praktiserende Fysioterapeuters syn på 

praksisanalysen, formanden tager kontakt til det relevante.  Det bliver også foreslået at man starter 

mødet lidt tidligere.  

 

Punkt 6 Generalforsamling(10 min) 

Det er aftalt med sekretariatet og resten af regionsformandskredsen, at regionsbestyrelserne skal 

tage stilling til hvordan Generalforsamlingerne i regionerne skal afholdes. Det er formandens 

anbefaling at generalforsamlingen planlægges virtuelt, da usikkerheden omkring corona-



situationen er udpræget. Det er regionsformændenes forhåbning, at alle Generalforsamlinger 

afholdes virtuelt. Bestyrelsen bedes tilkendegive om de bakker op dette, så vil formanden gå 

videre med planlægningen. 

Sanne fremlægger indstillingen om at gennemføre generalforsamlingen virtuelt som bestyrelsen 

bakker op om. Derudover skal Dennis Nørmark holde oplæg.  

 

Punkt 7 Evt(10 min) 

Agnes E har til eventuelt en bemærkning om at melde sig ud af bestyrelsen grundet personlige 

forhold.  

Alexander forklarer at han ikke har haft adgang til sin mail siden midt januar.  

 


